



Level



Pressure



Flow



Temperature



Liquid
Analysis



Registration



Systems
Components



Services



Solutions

Supplementary documentation / Zusatzdokumentation

Proline Promag H

Information regarding Promag H sensor, DN 40 to DN 100

Hinweis zum Sensor Promag H DN 40...DN 100

Dear Customer,

As part of our ongoing product optimization process, we have made a technical change to the Promag H sensors, DN 40 to DN 100. This change involves improvements relating mainly to the geometric dimensions. The measurement performance and material compatibility of the sensors have not been changed and remain the same as before optimization.

You will find the new dimensions in the Technical Information. If you have any further questions, please contact your Endress+Hauser sales organization.

Sehr geehrter Kunde

Im Zuge des kontinuierlichen Optimierungsprozesses unserer Produkte haben wir eine technische Änderung an den Sensoren Promag H DN 40...100 vorgenommen. Dabei handelt es sich um Verbesserungen, die hauptsächlich die geometrischen Abmessungen betreffen. Messperformance und Materialkompatibilität der Sensoren wurden nicht verändert und entsprechen weiterhin dem Zustand vor der Optimierung.

In der Technischen Information können Sie die neuen Dimensionen einsehen. Für weitere Fragen wenden Sie sich bitte an Ihre Endress+Hauser Serviceorganisation.